
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 8. juni 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 480
Kan ministeren oplyse, hvor udbredt brugen af faste læger på plejecentre/plejehjem er i 
Danmark (svaret bedes fordelt på plejecentre/plejehjem og kommuner)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand

1/1

Offentligt
SUU Alm.del - Spørgsmål 480

Sundhedsudvalget 2022-23 (2. samling)


